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ZÁPIS ze schůze rady č. 14/2024Město Hrušovany
nad Jevišovkoudatum: 24. 7. 2024, čas: 13:00 - anonymizovaná verze zápisu

Prezence:
Přítomni: (5) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří Strnad
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (0)
Hosté:
Zapisovatel/ka: Lenka Bartoňová

Tito zastupitelé se (z)účastní distančně: Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová
Přítomno je 5 členů a rada je usnášeníschopná.
Jednání zahájeno 24.07.2024 v 15:02:17

1. Určení zapisovatelů, předsedajícího, příp. ověřovatelů (bod číslo
1)
Předkladatel: Ing. Eliška VolnáProjednávání bodu bylo zahájeno v 15:02:30

Předsedající navrhl jednotlivé členy pracovních komisí

Ověřovatelé: Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná
Předsedající: Ing. Eliška Volná

Bod byl přijat bez hlasování.
Diskuze zahájena v 15:02:31
Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:02:45

2. Schválení programu jednání (bod číslo 2)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná
Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:02:49
Program jednání
1. Určení zapisovatelů, předsedajícího, příp. ověřovatelů2. Schválení programu jednání3. Kontrola
usnesení4. Skončení nájemní smlouvy DPS5. Výběr nových nájemců DPS6. Výpověď smlouvy o nájmu
prostoru sloužícího podnikání – Zdravotní středisko č. 157. Změna v osobě nájemce8. Záměr
pronájmu parkovacího místa za bytovým domem Nádražní 817, Hrušovany n.J.9. Záměr pronájmu
parkovacího místa na ul. Kostelní10. Aktualizace projektové dokumentace ulice Polní11. Záměr
směny části pozemku p.č. 10174 a části pozemku p.č. 10182/212. Bazén – cenová nabídka stavební
práce13. Bazén – cenová nabídka výměna dveří a zárubní14. Nabídka na mytí a dezinfekci
odpadových nádob15. Smlouva o spolupráci při likvidaci odpadů - EKO-PF s.r.o., IČ 6252581616.
Zpráva za odpadové hospodářství města Hrušovany nad Jevišovkou17. Dotace - Předcházení vzniku
odpadu, svoz a jeho zpracování18. Kácení stromu - u čerpací stanice Benzina - žadatel: CHEROKEE
CARS19. Nabídka - být součástí připravované knihy - Jihomoravský kraj, města a obce20. Různé
Diskuze zahájena v 15:02:50
V 15:03:05 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:
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Rada schvaluje návrh programu jednání s těmito změnami:- doplňuje se bod č. 21 - žádost
o výpůjčku části pozemku - Gulášfest 2024- doplňuje se bod č. 22 - Finanční dar- doplňuje
se bod č. 23 - Stavební práce na akci: „ ZÁMEK HRUŠOVANY NAD JEVIŠOVKOU –
ADAPTACE OBJEKTU – 1. ETAPA“
Hlasování
pro: (5) Jiří Strnad, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Ing. Věra Vráblíková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-202-14/24
zodpovídá:
termín: IHNED (24. 7. 2024)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:03:12

3. Kontrola usnesení (bod číslo 3)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon
Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:03:18
Důvodová zpráva:

Ze schůze RM č. 23/2022 ze dne 14.11.2022 bylo celkem 35 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 24/2022 ze dne 30.11.2022 bylo celkem 22 usnesení, 1 usnesení přetrvává
(UR-55-24/22).
Ze schůze RM č. 1/2023 ze dne 18.1.2023 bylo celkem 17 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 5/2023 ze dne 22.3.2023 bylo celkem 20 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 6/2023 ze dne 17. 4. 2023 bylo celkem 26 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 7/2023 ze dne 10. 5. 2023 bylo celkem 17 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 8/2023 ze dne 22. 5. 2023 bylo celkem 9 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 9/2023 ze dne 29.5.2023 bylo celkem 7 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 10/2023 ze dne 20. 6. 2023 bylo celkem 21 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 11/2023 ze dne 12.7.2023 bylo celkem 15 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 12/2023 ze dne 31.7.2023 bylo celkem 20 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 13/2023 ze dne 16.8.2023 bylo celkem 18 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 14/2023 ze dne 13.9.2023 bylo celkem 25 usnesení, všechna usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 15/2023 ze dne 4.10.2023 bylo celkem 25 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 16/2023 ze dne 18.10.2023 bylo celkem 17 usnesení, všechna usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 17/2023 ze dne 1.11.2023 bylo celkem 15 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 18/2023 ze dne 6.11.2023 bylo celkem 1 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 19/2023 ze dne 20.11.2023 bylo celkem 23 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 20/2023 ze dne 27.11.2023 bylo celkem 1 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 21/2023 ze dne 4.12.2023, bylo celkem 21 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 22/2023 ze dne 18.12.2023, bylo celkem 14 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 1/2024 ze dne 17.1.2024, bylo celkem 20 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 2/2024 ze dne 31.1.2024, bylo celkem 18 usnesení, všechna usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 3/2024 ze dne 12.2.2024, bylo celkem 17 usnesení, všechna usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 4/2024 ze dne 4.3.2024, bylo celkem 22 usnesení, všechna usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 5/2024 ze dne 26.3.2024 bylo celkem 15 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 6/2024 ze dne 10.4.2024 bylo celkem 1 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 7/2024 ze dne 15.4.2024 bylo celkem 22 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 8/2024 ze dne 29.4.2024 bylo celkem 15 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 9/2024 ze dne 15.5.2024 bylo celkem 3 usnesení, všechna usnesení jsou přijatá.
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Ze schůze RM č. 10/2024 ze dne 22.5.2024 bylo celkem 20 usnesení, všechna usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 11/2024 ze dne 5.6.2024 bylo celkem 18 usnesení, 1 usnesení přetrvává
(UR-170-11/24).
Ze schůze RM č. 12/2024 ze dne 19.6.2024 bylo celkem 3 usnesení , všechna usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 13/2024 ze dne 3.7.2024 bylo celkem 11 usnesení, všechna usnesení jsou přijatá.
RM bere na vědomí kontrolu usnesení ze schůze RM č. 23/2022 ze dne 14.11.2022, ze schůze RM č.
24/2022 ze dne 30.11.2022, ze schůze RM č. 1/2023 ze dne 18.1.2023, ze schůze RM č. 5/2023 ze
dne 22.3.2023, ze schůze RM č. 6/2023 ze dne 17.4.2023, ze schůze RM č. 7/2023 ze dne 10.5.2023,
ze schůze RM č. 8/2023 ze dne 22. 5. 2023, ze schůze RM č. 9/2023 ze dne 29.5.2023, ze schůze RM
č. 10/2023 ze dne 20. 6. 2023, ze schůze RM č. 11/2023 ze dne 12.7.2023, ze schůze RM č. 12/2023
ze dne 31.7.2023, ze schůze RM č. 13/2023 ze dne 16.8.2023, ze schůze RM č. 14/2023 ze dne
13.9.2023, ze schůze RM č. 15/2023 ze dne 4.10.2023, ze schůze RM č. 16/2023 ze dne 18.10.2023,
ze schůze RM č. 17/2023 ze dne 1.11.2023, ze schůze RM č. 18/2023 ze dne 6.11.2023, ze schůze
RM č. 19/2023 ze dne 20.11.2023, ze schůze RM č. 20/2023, ze schůze RM č. 21/2023, ze schůze RM
č. 22/2023, ze schůze RM č. 1/2024 ze dne 17.1.2024, ze schůze RM č. 2/2024 ze dne 31.1.2024, ze
schůze RM č. 3/2024 ze dne 12.2.2024, ze schůze RM č. 4/2024 ze dne 4.3.2024, ze schůze RM č.
5/2024 ze dne 26.3.2024, ze schůze RM č. 6/2024 ze dne 10.4.2024, ze schůze RM č. 7/2024 ze dne
15.4.2024, ze schůze RM č.8/2024 ze dne 29.4.2024, ze schůze RM č. 9/2024 ze dne 15.5.2024, ze
schůze RM č. 10/2024 ze dne 22.5.2024, ze schůze RM č. 11/2024 ze dne 5.6.2024, ze schůze RM č.
12/2024 ze dne 19.6.2024, ze schůze RM č. 13/2024 ze dne 3.7.2024.
Stanoviska odborů, poradních orgánů/komisí:
Diskuze zahájena v 15:03:19
Rada bere materiály předložené k bodu č. 3 - Kontrola usnesení na vědomí.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:03:28

4. Skončení nájemní smlouvy DPS (bod číslo 4)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ██████████████████
Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:03:32
Důvodová zpráva:

Dne 14. 6. 2024 jsme obdrželi žádost paní ███████████████ nájemnice bytu č. 30 v DPS,
Sklepní 526, Hrušovany nad Jevišovkou o ukončení nájemní smlouvy. Žádá ukončení nájemní
smlouvy dohodou ke dni 31. 8. 2024. Zákonná výpověď je 3 měsíce, nájem by skončil 30. 9. 2024.
Diskuze zahájena v 15:03:33
V 15:03:54 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje Dohodu o skončení nájemní smlouvy na byt č. 30 v Domě s pečovatelskou
službou, Sklepní 526, Hrušovany nad Jevišovkou s █████████████████k 31. 8. 2024.
Hlasování
pro: (5) Gabriela Poppová, Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-203-14/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 31. 8. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:04:01
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5. Výběr nových nájemců DPS (bod číslo 5)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ██████████████████
Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:04:05
Důvodová zpráva:

Je potřeba schválit nového nájemce bytu č. 30 v DPS po paní█████████a bytu č. 32 po panu████
██████který zemřel.
Diskuze zahájena v 15:04:06
██████████████████ informovala radní ohledně výběru nových nájemců do DPS. V předložené
tabulce se nacházejí 4 žadatelé se shodnými 40 -ti body. Radní schválili uzavření smlouvy s paní ███
█████████ a jako náhradníka určili pana ███████
Zdůvodnila, že při rovnosti bodů starší žadatel má přednost , pan ██████ má 70 roků a paní ████
█████ 67 roků.
V 15:15:19 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje uzavření nájemní smlouvy na byt č. 30 v Domě s pečovatelskou službou,
Sklepní 526, Hrušovany nad Jevišovkou s ██████████████████, jako náhradníka
schvaluje ████████████, a to od 1. 9. 2024, na dobu neurčitou.
Hlasování
pro: (5) Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-204-14/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 30. 9. 2024

V 15:15:42 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje uzavření nájemní smlouvy na byt č. 32 v Domě s pečovatelskou službou,
Sklepní 526, Hrušovany nad Jevišovkou s █████████████████, jako náhradníka
schvaluje █████████████████ a to od okamžiku, kdy bude byt způsobilý k nastěhování
a obývání, na dobu neurčitou.
Hlasování
pro: (5) Gabriela Poppová, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-205-14/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 30. 9. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:15:51

6. Výpověď smlouvy o nájmu prostoru sloužícího podnikání –
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Zdravotní středisko č. 15 (bod číslo 6)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ██████████████████
Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:15:55
Důvodová zpráva:
Dne 26. 6. 2024 jsme obdrželi výpověď od Agroteam CZ s.r.o., IČO 28110056 na prostory na
Zdravotním středisko.
Žádají výpověď dohodou k 31. 7. 2024. Sjednaná výpovědní lhůta je 3 měsíce, nájem by skončil 30. 9.
2024.
Diskuze zahájena v 15:15:56
██████████████████ informovala radní ohledně toho, že městu přišla výpověď smlouvy o
nájmu prostoru na Zdravotním středisku od Agroteam CZ s.r.o. (Nájem činil 4 500Kč, 4 200 Kč činily
zálohy na energie).
Společnost Agroteam CZ s.r.o. jsou zprostředkovatelé dotací pro zemědělce.
Žádají k ukončení k 31.7.2024 dohodou. Radní byli proti ukončení nájemní smlouvy předčasně. Radní
schválili záměr pronájmu prostoru k podnikání ve Zdravotnickém středisku, aby tento mohl být
vyvěšen.
V 15:18:06 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje Dohodu o skončení smlouvy o nájmu prostoru sloužícího podnikání k 31. 7.
2024 s Agroteam CZ s.r.o., IČO 28110056, na pronájem nebytových prostor nacházejících
se v objektu Zdravotní středisko, Nádražní 529, 671 67 Hrušovany nad Jevišovkou, na
parcele č. st. 1127 a parcele č. st. 593 v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou: prodejna o
výměře 38,20 m2, společné prostory o výměře 29,60 m2.
Hlasování
pro: (0)
proti (5) Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Josef Smolík, Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
Návrh nebyl přijat

V 15:18:49 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:
RM schvaluje záměr pronájmu prostoru sloužícího podnikání nacházejícího se v objektu
Zdravotní středisko, Nádražní 529, 671 67 Hrušovany nad Jevišovkou, na parcele č. st.
1127 a parcele č. st. 593 v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou: prodejna o výměře 38,20 m2,
společné prostory o výměře 29,60 m2.
Hlasování
pro: (5) Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-206-14/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 30. 9. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:20:09
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7. Změna v osobě nájemce (bod číslo 7)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ██████████████████
Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:20:16
Důvodová zpráva:
Dne 28. 6. 2024 jsme obdrželi žádost od Mgr. Václava Sedláka, IČO 09789171 nájemce prostor na
starém OÚ, který má pronajaté prostory jako podnikající fyzická osoba a chce změnu na svoje s.r.o.
Je potřeba schválit záměr změnit nájemní smlouvu.
Diskuze zahájena v 15:20:17
██████████████████ informovala radní ohledně změny v osobě nájemce. Žadatel, který
provozuje autoškolu má uzavřenou smlouvu na pronájem prostor na starém úřadě, chce změnit z
podnikající FO na s.r.o. Záměr změnit smlouvu.
V 15:21:09 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje záměr změnit smlouvu o nájmu prostoru sloužícího podnikání uzavřenou
dne 21. 1. 2021 na pronájem nebytových prostor nacházejících se v objektu Starý obecní
úřad, Znojemská 428, 671 67 Hrušovany nad Jevišovkou, na pozemku p.č. st. 418 v kat.
území Hrušovany nad Jevišovkou, a to kancelář č. 4 o výměře 7,85 m2, společné prostory
o výměře 4,41 m2, WC o výměře 1,14 m2.Změnou smlouvy o nájmu prostoru sloužícího
podnikání by mělo dojít ke změně osoby nájemce z Mgr. Václava Sedláka, IČO 09789171
na Školící středisko a autoškola Sedlák s.r.o., IČO 17327024.
Hlasování
pro: (5) Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-207-14/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 30. 9. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:21:34

8. Záměr pronájmu parkovacího místa za bytovým domem
Nádražní 817, Hrušovany n.J. (bod číslo 8)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ██████████████████
Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:22:28
Důvodová zpráva:
záměr pronájmu parkovacího místa za bytovým domem Nádražní 817 v katastrálním území
Hrušovany nad Jevišovkou.Žadatel: ███████████████████████████████████████████
██████████████████████████druh pozemku: ostatní plochaúzemní plán: Pv – plochy
veřejného prostranstvíinženýrské sítě:
žadatelka žádá k pronájmu parkovací místo za bytovým domem na Nádražní ulici.
Diskuze zahájena v 15:22:29
Radní neschválili záměr pronájmu parkovacího místa za bytovém domem Nádražní 817.Všechna
parkoviště ve městě jsou veřejná.
V 15:25:04 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje záměr pronájmu části pozemku par.č. 86/1 o výměře cca 25 m2
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(parkovacího místa) v katastrálním území Hrušovany nad Jevišovkou paní ███████████
████████████████████████████████████████████████████████
Hlasování
pro: (0)
proti (5) Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
Návrh nebyl přijat

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:25:15

9. Záměr pronájmu parkovacího místa na ul. Kostelní (bod číslo 9)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ██████████████████
Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:25:21
Důvodová zpráva:
záměr pronájmu parkovacího místa na ulici Kostelní u domu žadatelky v katastrálním území
Hrušovany nad Jevišovkou.Žadatel: ███████████████████████████████████████████
██████████████████████druh pozemku: ostatní plochaúzemní plán: Pv – plochy veřejného
prostranstvíinženýrské sítě: plyn, NN,žadatelka žádá k pronájmu parkovací místo na ulici Kostelní u
domu žadatelky.
Diskuze zahájena v 15:25:22
Radní neschválili záměr pronájmu parkovacího místa na ulici Kostelní.
V 15:31:07 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje záměr pronájmu části pozemku par.č. 5954 o výměře cca 6m2 jako
parkovacího místa v katastrálním území Hrušovany nad Jevišovkou paní ████████████
███████████████████████████████████████████████████████
Hlasování
pro: (0)
proti (5) Jiří Strnad, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
Návrh nebyl přijat

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:31:44

10. Aktualizace projektové dokumentace ulice Polní (bod číslo 10)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ██████████████████
Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:31:49
Důvodová zpráva:
pro vypracování PD "odvodnění ulice Polní" je potřeba aktualizace projektové dokumentace
komunikace ulice Polní z důvodu námitek dopravního inspektorátu.cenová nabídka v příloze.
Diskuze zahájena v 15:31:50
Z důvodu námitek dopravního inspektorátu je potřeba aktualizovat projektovou dokumentaci. (silnice
z dlažby kvůli vsakování, retenční nádrže musí být pod celou vozovkou) . Cena vychází 60 000 Kč
projektová dokumentace + 15 000 Kč za rozpočet , + DPH 21%.
V 15:37:57 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:
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RM schvaluje cenovou nabídku aktualizace PD komunikace ul. Polní + obnova vyjádření
dotčených organizací + aktualizace rozpočtu:75 000,- Kč + DPH 21%.
Hlasování
pro: (5) Gabriela Poppová, Josef Smolík, Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-208-14/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 31. 12. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:38:04

11. Záměr směny části pozemku p.č. 10174 a části pozemku p.č.
10182/2 (bod číslo 11)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ██████████████████
Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:38:08
Důvodová zpráva:
Věc: záměr směny částí pozemků p.č. 10174 o výměře o výměře 500 m2 a část pozemku parcč.
10182/2 o výměře 830 m2Žadatel : město Hrušovany nad Jevišovkoumajitelka pozemku ke směně je
paní █████████████████████████████████████████████████████████████
druh pozemku : orná půdaúzemní plán : Os - plochy občanského vybavení, Zv - plochy sídelní zeleně,
So - plochy smíšení obytnéinž.sítě : -k záměru vybudování dětského hřiště je třeba směna pozemků s
paní ████████████████ Vzhledem k tomu, že posudkem byla zjištěna rozdílná cena pozemků
byla uzpůsobena výměra tak aby byl doplatek paní █████████ minimální.Znalecký posudek :
parc.č. 10174 - 283,08Kč/m2 - 141 540 Kč - vlastnictví města HnJparc.č. 10182/2 - 143,73/m2 - 119
296 Kč (původně při 500m2 bylo 71 865 Kč) - vlastnictví ████████████
Diskuze zahájena v 15:38:09
Jedná se o záměr směny části pozemku mezi městem a paní Růžičkovou na ulici Zahradní.
Tento záměr již jednou visel na úřední desce, ale s jinou výměrou, proto se musí usnesení revokovat.
V 15:38:35 odešel Gabriela Poppová, přítomni 4 radní.Aktualizovaný stav prezence:
Přítomni: (4) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Jiří Strnad
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) Gabriela Poppová

V 15:43:27 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM revokuje usnesení UR-69-4/24.
Hlasování
pro: (4) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-209-14/24 a bylo jím revokováno usnesení UR-69-4/24
zodpovídá:
termín: IHNED (24. 7. 2024)

V 15:44:04 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:
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RM schvaluje záměr směny částí pozemků p.č. 10174 o výměře 500m2 ve vlastnictví
města Hrušovany nad Jevišovkou a část pozemku p.č. 10182/2 o výměře 830 m2 ve
vlastnictví paní ██████████████████████████████████████████████████████
████ v katastrálním území Hrušovany nad Jevišovkou.
Hlasování
pro: (4) Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-210-14/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 31. 12. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:44:33

12. Žádost o výpůjčku části pozemku - Gulášfest 2024 (bod číslo
21)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ██████████████████
Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:48:46
Důvodová zpráva:
███████████████████████████████████████████████████████████████, žádá
o výpůjčku části pozemku parc.č. 8/1 a st.4 oboje v kat.území Hrušovany nad Jevišovkou o celkové
výměře 6000 m2 na akci " Gulášfest" pořádanou dne 24.8.2024
Diskuze zahájena v 15:48:47
Spolek Dvě rybky požádal o výpůjčku části pozemku (jedná se o pozemek před včelínem).
Úkol : ██████████████ : z důvodu , že se na pozemku nachází stromy ve špatném stavu, je
potřeba zajistit pokácení.
V 15:49:57 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje krátkodobou výpůjčku části pozemků parc.č.8/1 a st.4v kat úz. Hrušovany
nad Jevišovkou na akci "Gulášfest 2024" dne 24.8.2024 █████████████████████████
█████████████ a pověřuje starostku města podpisem příslušeného souhlasu.
Hlasování
pro: (4) Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-211-14/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 31. 12. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:50:26

13. Bazén – cenová nabídka stavební práce (bod číslo 12)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel████████████████
Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:52:54
Důvodová zpráva:
Na základě poptávky města zaslala firma M + T HŘÍBEK GROUP s.r.o. cenovou nabídku na stavební
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práce demontáž stávajících zárubní, úprava a příprava stavebního otvoru pro montáž nových zárubní
a dveří.Příloha :Cenová nabídka
Diskuze zahájena v 15:52:55
███████████████ informovala radní ohledně cenové nabídky stavební práce ohledně druhé
etapy výměny dveří za plastové , které jsou do mokrého provozu, výměna stávajících zárubní, a s
tímto spojené stavební práce.
Město poptalo původní firmu se kterou spolupracovala v první etapě , protože tato firma jako jediná
nabízela dveře se zárubněmi do průmyslového mokrého prostředí a měli s tímto zkušenost.
Jiné firmy tuto možnost (materiály do průmyslového mokrého prostředí) nenabízely.
V 15:59:00 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje cenovou nabídku firmy M + T HŘÍBEK GROUP, s.r.o., IČO: 08047979, na
stavební práce v objektu krytého bazénu za cenu Kč 84.458,-- včetně DPH.
Hlasování
pro: (4) Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-212-14/24
zodpovídá: ███████████████
termín: 7. 8. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:59:08

14. Bazén – cenová nabídka výměna dveří a zárubní (bod číslo 13)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████
Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:59:14
Důvodová zpráva:
Na základě poptávky města zaslala firma Bella interier nabídku na výměnu dveří a zárubní v objektu
krytého bazénu. Konstrukce dveří i zárubní je z certifikovaných plastových profilů, které jsou určeny
pro mokré prostředí, jsou voděodolné, zámky a panty jsou povrchově ošetřeny dvougeneračním
zinkováním pro vysoké zátěže vnějších vlivů. Tyto dveře a zárubně nahradí ty původní, které jsou
nyní v nevyhovujícím stavu a nesplňují hygienické požadavky.Příloha:Cenová nabídka
Diskuze zahájena v 15:59:15
Byly osloveny dvě firmy. Radní schválili výhodnější cenovou nabídky a to firmu Bella interier.
███████████████ seznámila radní s opravami na bazénu. (např. zakrytí hladiny kvůli úspoře) .
V 16:00:45 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje cenovou nabídku firmy Bella interier – Ivana Uhrová, IČO: 65353315, na
výměnu dveří a zárubní v objektu krytého bazénu za cenu Kč 202.982,34 včetně DPH.
Hlasování
pro: (4) Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-213-14/24
zodpovídá: ███████████████
termín: 7. 8. 2024
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Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:00:52

15. Nabídka na mytí a dezinfekci odpadových nádob (bod číslo 14)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ██████████████████
Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:05:17
Důvodová zpráva:
FCC Česká republika, s.r.o. provozovna Brno Líšeňská 35, 636 00 BrnoMěsto Hrušovany nad
Jevišovkou poptávalo cenovou nabídku na dezinfekci odpadových nádob v Hrušovanech nad
Jevišovkou od svozové firmy FCC Česká republika, s.r.o., Líšeňská 35, 636 00 Brno. Mytí a
dezinfekce odpadových nádob není součástí smlouvy o vývozu odpadových nádob.Mytí a dezinfekce
odpadových nádob v Hrušovanech nad Jevišovkou1. Myčkacena212,-Kč/ks - umytí 1100 litrů
plastového kontejneru86,-Kč/ ks - umytí PN 240 litrů69,- Kč/ks - umytí PN 120 litrů2. Dočišťovací
vozidlocena45,-Kč/ks dočištění 1100 litrů plastového kontejneru16,- Kč/ks dočištění PN 240,120
lPřed mytím nádob je nutné tzv. "dočišťovací" vozidlo, jehož osádka odstraní hrubé zbytky odpadu v
nádobách, aby se myčka hned nezanesla odpadem z umývaných nádob. Pokud si toto vozidlo
nezajistí zákazník, zajistíme za ceny uvedené.Náklady za zneškodnění odpadu i odpadních vod si
hradí zákazník, pokud není domluveni jinak. Zákazník zajistí napuštění čisté vody do myčky přes "C"
hadici Počet umytých nádob se pohybuje podle znečištění nádob,přejezdů apod. cca 15-25
kontejnerů za hodin.Celkový počet velkoobjemových kontejnerů v Hrušovanech nad Jevišovkou - 135
ks. (pouze nádoby na tříděný odpad) výpočet =135* (212+45) = 34 695 Kč bez 21 % DPH.Lze zajistit
i mytí popelnic pro občany - přibližný výpočet:Popelnice na směsný komunální odpad cca 1300
domácností o průměru 2 popelnic = 2600* (86+16)= 265 200 Kč + 21 % DPH
Diskuze zahájena v 16:05:18
██████████████████ informovala radní, že město nechalo nacenit umytí odpadových nádob.
Velkoobjemové kontejnery vyšly přibližně na 34 000 Kč bez daně.
Jedná se o dvě vozidla, jedno umyje, druhé dezinfikuje a čistí.
Proběhla diskuze ohledně kontroly popelnic - sklo, zda je potřeba jednou měsíčně vyvážet, zda jsou
kontejnery plné.
Město má vytříděných pouhých 23% odpadu.
V 16:05:54 odešel Ing. Věra Vráblíková, přítomni 3 radní.
Aktualizovaný stav prezence:
Přítomni: (3) Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Jiří Strnad
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (2) Gabriela Poppová, Ing. Věra Vráblíková

V 16:07:32 přišel Ing. Věra Vráblíková, přítomni 4 radní.
Aktualizovaný stav prezence:
Přítomni: (4) Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) Gabriela Poppová

V 16:11:08 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje mytí a dezinfekci 135 velkoobjemových nádob 1100 l na tříděný odpad v
Hrušovanech nad Jevišovkou za cenu 41 120 Kč + 21 % DPH od FCC Česká republika,
s.r.o., Líšeňská 35, 636 00 Brno.
Hlasování
pro: (4) Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-214-14/24
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zodpovídá: ██████████████████
termín: 7. 8. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:11:16

16. Smlouva o spolupráci při likvidaci odpadů - EKO-PF s.r.o., IČ
62525816 (bod číslo 15)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel███████████████████
Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:11:20
Důvodová zpráva:
Smlouva o spolupráci při likvidaci odpadů s EKO-PF s.r.o., sídlo Hlincová Hora 60, 373 71 Hlincová
Hora, IČ 62525816, zastoupená: Ing. Karlem Fouskem.Jedná se o smlouvu určenou na zapůjčení
sběrných nádob o objemu 240 l, zelené barvy. Nádoby jsou určeny pro účely ukládání separovaného
opadu původci odpadu. Separovaným odpadem pro účely této smlouvy jsou upotřebené
potravinářské oleje a tuky původců uvedených odpadů, které mohou být ukládány do sběrných nádob
pouze v pevných obalech (PET lahvích).Místa pro umístění :- Litobratřická- Drnholecká- Mlýnská-
Nerudova- Nádražní- Sklepní- Náměstí MíruCílem smlouvy je zamezit vypouštění potravinářských
olejů a tuků do veřejné kanalizace a maximalizovat jejich další využití jako recyklovatelného odpadu.
Služba je poskytována bezplatně.Smlouvu lze ukončit dohodou a písemnou výpovědí s tříměsíční
výpovědní lhůtou.
Diskuze zahájena v 16:11:21
██████████████████ informovala radní ohledně toho, že město bylo osloveno firmou , která
likviduje tuky, že by došlo k zapůjčení 7 popelnic na tuky, které by se odkládaly do pet láhví a
následně by byly likvidovány a poté použity k dalšímu zpracování, např. na letecké palivo.
V 16:17:09 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje Smlouvu o spolupráci při likvidaci odpadů na zapůjčení sběrných nádob o
objemu 240 l, zelené barvy na oleje a tuky, které budou ukládány v pevných obalech (PET
lahvích) s EKO-PF s.r.o., IČ 62525816, Hlincová Hora 60, 373 71 Hlincová Hora.
Hlasování
pro: (3) Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (1) Jiří Strnad
nehlasoval: (0)
Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-215-14/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 7. 8. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:17:22

17. Zpráva za odpadové hospodářství města Hrušovany nad
Jevišovkou (bod číslo 16)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ██████████████████
Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:17:25
Důvodová zpráva:
Zpráva odpadové hospodářství města Hrušovany nad Jevišovkou za rok 2023Zpráva je v příloze
tohoto materiálu.V Hrušovanech nad Jevišovkou byl v roce 2023 vysoký podíl směsného a objemného
odpadu, který je skládkovaný. Jeho hodnoty jsou nevyhovující zákonu o odpadech, podle kterého má
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být do roku 2024 dosaženo 55 % a v roce 2025 60 % úrovně odděleně soustřeďované recyklovatelné
složky komunálního odpadu. V roce 2023 byl cíl splněn pouze na 23 %. Úroveň třídění má v
Hrušovanech nad Jevišovkou velké rezervy.Záměrem vedení města je snížit objem směsného
komunálního odpadu, zvýšit míru třídění a udržet výši poplatku za odpad ve zvládnutelné rovině.
Město Hrušovany nad Jevišovkou prostřednictvím Mikroregionu Hrušovansko má záměr čerpat z
Operačního programu životní prostředí dotaci na předcházení vzniku odpadu a jeho svozu a
zpracování. Zejména pořídit 200 ks kompostérů pro předcházení vzniku komunálního odpadu.
Vybudování RE-USE centra na sběrném dvoře a zefektivnění systému sběru odpadu na sběrném
dvoře a pořízení nádob na plast a papír do domácností.
Diskuze zahájena v 16:17:26
██████████████████ informovala radní, že byla zpracována zpráva za odpadové hospodářství
města Hrušovan nad Jevišovkou za minulý rok , ze zprávy vyplývá, že občané Hrušovan odpad moc
netřídí (necelých 25%).
Rada bere materiály předložené k bodu č. 16 - Zpráva za odpadové hospodářství města Hrušovany
nad Jevišovkou na vědomí.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:21:45

18. Dotace - Předcházení vzniku odpadu, svoz a jeho zpracování
(bod číslo 17)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ██████████████████
Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:21:48
Důvodová zpráva:
Dotace - Výzva č. 68 - Předcházení vzniku odpadu, svoz a jeho zpracování - Operační program ŽP -
OPŽP - žadatelem mikroregion HrušovanskoVýzva se vztahuje na projekty předcházení vzniku
odpadu a jeho svozu a zpracování na území celé ČR.Dle slov paní ██████████z
mikroregionu:Žadatelem je mikroregion a po celou dobu udržitelnosti bude monitorovací zprávy
předkládat a hradit mikroregion. Všechny smluvní vztahy uzavírá mikroregion. Po uplynutí doby
udržitelnosti se pořízené artikly převedou do vlastnictví města. Město bude hradit viz. výše podpory
z pořizovací ceny sobě pořízeného majetku tj. 15 %, a to formou mimořádného členského příspěvku.
Bude tam určitě nutné nějaké předfinancování, to se v minulosti řešilo krátkodobou bezúročnou
zápůjčkou od obcí zúčastněných v projektu, ale to se bude řešit v průběhu. Domnívám se, že obce se
budou ještě dělit o výdaje za zpracování projektu - ale zatím nejsou ještě projednány všechny detaily.
Částka za tyto služby by se rovnoměrně dělila počtem zapojených obcí, tj. 6.Dle analýzy zpracované
na dotaci je výše podpory:

Oblast podpory VýšePodpory

Opatření 1.5.1. kompostéry pro předcházení Vniku komunálních odpadů 58,00 %

Opatření1.5.2. RE-USE centra pro opětovné použití výrobků včetně aktivit pro
opravy a prodlužování životnosti výrobků, Podpora prevence vzniku odpadu 85,00 %

Opatření 1.5.4. Podpora prevence vzniku odpadů Z jednorázového nádobí nebo
jednorázových obalů 85,00 %

Opatření 1.5.5. Výstavba a modernizace sběrných dvorů, Doplnění a zefektivnění
systému odděleného sběru/svozu Zejména komunálních odpadů včetně podpory door
to door Systému a zavádění systému PAYT

70,00 %

Požadavky prevence vzniku
odpadu

Položka Počet ks
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1 Džbán 1,5 l – 2 l 50

2 Porcelánový servírovací talíř ovál 20

3 Talíř mělký 50

4 Talíř hluboký 50

5 Talíř dezertní 50

6 Hrnek s podšálkem na kávu (160-200 ml) 50

7 Hrnek s podšálkem na čaj (360 ml) 50

8 Sklo na Latté 30

9 Dezertní lžičky 100

10 Lžičky na latté 30

11 Jídelní sada příborů 3

12 Šampusky 50

13 Sklenice whiskovky S 50

14 Velká skleněná váza 10

15 Tvrzený plast s logem města 0,5 l 1000

16 Tvrzený plast s logem města 0,3 l 1000

17 Tvrzený plast s logem města 0,2 l – TERMONa teplé nápoje 500

18 Kompostér o objemu 900 l 200

19 Štěpkovač/drtič 1

20 Skladovací kontejner 2

21 Nadstřešení mezi skladovací kontejnery 1

22 Pracovní stůl a židle 1

23 Stojan na kola 1

24 Regálový systém 11

25 pracovní židle 1

26 Kontejner 8 m3 na bioodpad 2

27 Nádoba 240 l na plast 500

28 počítač s klávesnicí a myší 1

29 Skladovací bedna s víkem 15

Diskuze zahájena v 16:21:49
██████████████████ informovala radní ohledně vypsané dotace na předcházení vzniku odpadu
, která je řešena s Mikroregionem. Byly vybrány některé položky, ohledně třídění vyjde 500 popelnic
(žluté) do domácnosti (jednalo by se o 500 popelnic na plast), zbytek zafinancován z finančních
prostředků města.
Proběhla diskuze ohledně dokoupení popelnic také na papír.
Město požádalo o dalších 200 kompostérů, 450 kompostérů již bylo vydaných a stále jsou žádosti o
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nové.
Diskuze na téma, že biologický odpad tvoří velkou složku třídění a také bylo diskutováno o nutnosti
navýšení poplatků za komunální odpad.
Rada bere materiály předložené k bodu č. 17 - Dotace - Předcházení vzniku odpadu, svoz a jeho
zpracování na vědomí.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:44:18

19. Kácení stromu - u čerpací stanice Benzina - žadatel:
CHEROKEE CARS (bod číslo 18)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, ██████████████████
Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:44:23
Důvodová zpráva:
Žadatel Cherokee Cars, s.r.o. si podal žádost o pokácení stromu nacházející na pozemku Města
Hrušovany nad Jevišovkou vedle pozemku v jeho výlučném vlastnictví. viz. níže žádost:Žádám o
pokácení stromu na pozemku Města Hrušovany nad Jevišovkou parc.č. 2341/3 v katastrálním území
Hrušovany nad Jevišovkou.- druh stromu – Smrk omorika – vysoký cca 7-8 m, štíhlá koruna o šířce
cca 2 m, obvod kmene ve výčetní výšce 130 cm je 74 cm.Žádám za účelem vybudování servisu
motorových vozidel a ruční mytí
Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů:
nevyžaduje povolení kácení, jelikož obvod kmene ve výšce 130 cm je 74 cm...
Diskuze zahájena v 16:44:24
██████████████████ informovala radní ohledně pokácení stromu u čerpací stanice Benzina a
to z toho důvodu, že se strom nachází na pozemku města.
Polovina stromu zasahuje na pozemek žadatele, na hranici má žadatel naplánovanou stavbu.
Podmínka: vysadit další strom (např. tis, jerlín).
V 16:48:46 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje pokácení smrku omorika na pozemku p.č. 2341/3 v katastrálním území
Hrušovany nad Jevišovkou, kácení lze provézt po 1.11.2024.
Hlasování
pro: (3) Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Josef Smolík
proti (1) Ing. Věra Vráblíková
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-216-14/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 7. 8. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:48:52

20. Finanční dar (bod číslo 22)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ████████████████████
Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:51:19
Důvodová zpráva:
Předkládám RM návrh na poskytnutí daru ve výši 5 000 Kč studentce VŠ, která zpracovala DP na
téma Ekonomická analýza provozu zámku v Hrušovanech nad Jevišovkou, DP byla úspěšně obhájena.
Tato práce byla předložena v zastupitelstvu dne 12. 6.2024.
Diskuze zahájena v 16:51:20
Místostarostka informovala radní, že finanční dar je navázán na finanční analýzu zámku, kterou
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prováděla studentka Masarykovy univerzity.
Místostarostka navrhla odměnu ve stejné výši , které město dávalo i poslední zpracovatelce
závěrečné práce.
V 16:53:23 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Věra Vráblíková") v
tomto znění:

RM schvaluje poskytnutí peněžitého daru ve výši 5 000 Kč Ing. Martině Hostašové,
Opatovice za zpracování DP na téma Ekonomická analýza provozu zámku v Hrušovanech
nad Jevišovkou. Zároveň pověřuje starostku města podpisem předmětné Darovací
smlouvy.
Hlasování
pro: (4) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-217-14/24
zodpovídá: ████████████████████
termín: 7. 8. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:53:32

21. Stavební práce na akci: „ ZÁMEK HRUŠOVANY NAD
JEVIŠOVKOU – ADAPTACE OBJEKTU – 1. ETAPA“ (bod číslo 23)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel Ing. Věra Vráblíková
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:00:15
Důvodová zpráva:
Proběhlo otevřené řízení podle zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, na podlimitní
veřejnou zakázku na stavební práce akce ,,ZÁMEK HRUŠOVANY NAD JEVIŠOVKOU – ADAPTACE
OBJEKTU – 1. ETAPA“. Výsledky výběrového řízení jsou uvedeny ve zprávě o posouzení a hodnocení
nabídek, která je přílohou materiálu.
Diskuze zahájena v 17:00:16
Místostarostka informovala radní ohledně výsledku výběrového řízení , jedná se o schválení
nejvýhodnější nabídky v otevřeném výběrovém řízení.
Městu přišly dvě cenové nabídky.
Podrobně přečtena smlouva o dílo.
V 17:10:01 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje jako nejvýhodnější nabídku v otevřeném řízení na podlimitní veřejnou
zakázku na stavební práce akce ,,ZÁMEK HRUŠOVANY NAD JEVIŠOVKOU – ADAPTACE
OBJEKTU – 1. ETAPA“ nabídku firmy S-A-S STAVBY spol. s.r.o., IČO: 46980318, se sídlem
Gagarinova 2770/54, 669 02 Znojmo, ve výši 45.707.154,60,- Kč bez DPH. Rada města
pověřuje místostarostku města podpisem předmětné smlouvy.
Hlasování
pro: (4) Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-218-14/24
zodpovídá: ████████████████████
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termín: 30. 9. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:10:11

22. Různé (bod číslo 20)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:10:37
Diskuze zahájena v 17:10:38
████████████████████ předložila radním aktuální stav plnění schváleného rozpočtu města
Hrušovany nad Jevišovkou za období 1-6/2024, který byl dopracován s jednatelem TS (obnovu
kanalizace a vody). Měsíční plnění rozpočtu je zveřejňováno na webu města vždy po schválení JMK.V
současné době město plní rozpočet na 6,56 %, velké investiční akce naplánované -cyklostezka, zámek
, pravobřežní kanalizace- jsou zatím v běhu.
Starostka informovala o probíhajících investičních akcích (Pumtrack, dětský hřiště v MŠ, dětské
hřiště na ulici Viniční a Sadové, gynekologie na ZS následně bude také započatá oprava schodiště na
ZS a toalety v přízemí).
Proběhla diskuze ohledně čerpání městských dotací u spolků - vyčerpány.
Starostka informovala přítomné radní, že je ve spojení s panem sochařem Hankem ohledně sochy (
dokončená hlíněná postava Alfonse Muchy v poloviční velikosti a v běhu je socha Maxe Dvořáka).
Radní si prohlédli zaslané fotografie.
Další informace - přišlo oznámení o zahájení řízení o povolení uzavírky silnice, nyní se čeká na
rozhodnutí. (uzavření silnice mezi Břežanama a Čejkovicemi).
Proběhla diskuze ohledně - mosty přes Jevišovku, rekonstrukce Rudé Armády, rodinné domy Příční
(zde je potřeba obnovit záměr prodeje).
Město zažádalo o dotaci na úpravnu vody.
Dále bylo diskutováno na téma - Dětská skupina - Centrál , je v řešení.
Nyní je na Centrál vypsáno výběrové řízení na projektanta ohledně rekonstrukce vrchní části budovy.
Diskuze ohledně komplexních pozemkových úprav.
Také proběhla diskuze ohledně platové situace nepedagogických pracovníků.
Valná hromada:
Na základě jednání VH TS je předloženo ke schválení usnesení, kterým se starostce města svěřuje
pravomoc schvalovat výpůjčku movitých věcí technickým službám.
V 17:10:40 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

RM svěřuje pravomoc rozhodovat o poskytování výpůjček movitého majetku Technických
službám města Hrušovany nad Jevišovkou, s.r.o. starostce města.
Hlasování
pro: (4) Josef Smolík, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-219-14/24
zodpovídá:
termín: IHNED (24. 7. 2024)

23. Nabídka - být součástí připravované knihy - Jihomoravský kraj,
města a obce (bod číslo 19)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel Ing. Eliška Volná
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Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:41:22
Důvodová zpráva:
Byla nám zaslána nabídka prezentace našeho města v připravované knize - Jihomoravský kraj, města
a obce, viz dopis nížeDobrý den paní starostko,posílám stručný materiál k připravované knize –
Jihomoravský kraj, města o obce.V příloze naleznete: stručné informace, objednávku s ceníkem,
titulku z minulého vydání a názorné příklady prezentace.Rozsah prezentací není předepsán, je zcela
individuální – dle ceníku, jenž naleznete ve spodní části objednávky, v rámečku. Vzhledem k tomu, že
kniha vyjde v březnu 2025, můžete případnou objednávku na prostor v ní, řešit buď ze současného
rozpočtu nebo i z rozpočtu příštího roku.Text i fotografie lze samozřejmě měnit dle Vašeho přání.
Prosím, nezapomeňte uvést také počet knih, které chcete objednat.Těším se na spolupráci
Josef Maceček, z Rožnova pod RadhoštěmMobil: 725 506 904Nejsme plátci DPH.PROXIMA Bohemia,
spol. s r.o. Vyšehradská 1349/2, Praha 2, 128 00IČO : 26796201 DIČ: 404-26796201 Č.účtu:
182078879/0300 , ČSOBTel : 725 506 904 e-mail:
josef.macecek@valachnet.czwww.proximabohemia.cz
Diskuze zahájena v 17:41:23
Starostka informovala radní, že město obdrželo nabídku být součástí připravované knihy JMK..
Třetina stránky by vyšla na částku 3 300,-Kč, 1/2 - 5000,-Kč a A4 - 10 000,-Kč. Ceny jsou uvedeny bez
DPH. Cena za publikaci je 850 Kč včetně DPH. 1/6 strany vychází zdarma.
Radní schválili 1/6 strany, která vychází pro město nejvýhodněji - zdarma.
V 17:45:37 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

RM schvaluje prezentaci města Hrušovany nad Jevišovkou v publikaci Jihomoravský kraj,
města a obce dle předložené nabídky.
Hlasování
pro: (0)
proti (4) Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
Návrh nebyl přijat

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:46:28
Byl určen termín příštího zasedání RM. Starostka poděkovala radním za spolupráci.
Jednání ukončeno 24.7.2024 v 17:46:46 hod.



19 / 19

Ověřeno ověřovateli:

1)   8. 8. 2024 09:09  Ing. Eliška Volná, v.r.

2)   8. 8. 2024 10:45  Ing. Věra Vráblíková, v.r.

 
Podpisy odpovědných osob:

Starosta(ka):
 

Ing. Eliška Volná, v.r.

Místostarosta(ka):
 

Ing. Věra Vráblíková, v.r.
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